
 
Zápis z jednání Komise pro rozvoj obce Strašice 

 
Datum konání: 7. 4. 2015 
Přítomni: Ing. arch. Eva Skleničková, Mgr. Tomáš Svoboda, Mgr. Jan Sovadina, Tomáš Kunc, Šárka 
Krátká, Ing. Karel Šnaiberk, Bc. Michal Bagar 
Nepřítomni: - 
 
Program: 
1. Úvod 
2. Rozbor témat: 

a) Kasárna - prodej nemovitostí 
b) Projekt pro dotace - Zahrada při Mateřské škole ve Strašicích v přírodním stylu 
c) Projekt pro dotace - Rekonstrukce místních komunikací v obci Strašice po živelné události 

2013 
d) CHKO Brdy 
e) Program rozvoje obce, rozpočet 
f) Rozvojová studie obce  
g) Bioodpad 
h) Komunikace v areálu bývalých kasáren 
i) Dukla 
j) Ostatní 

 
3. Závěr a souhrn doporučení komise 
 
1) Úvod 
Jednání zahájila předsedkyně komise Eva Skleničková. Uvedla, že se bude diskutovat o tématech, 
která vyplynula ze setkání se starostou Obce. A to na základě podkladů, které členové komise 
obdrželi emailem. 
 
2. Rozbor témat: 
 
2.a) Kasárna - prodej nemovitostí 
Tento bod se neuskutečnil z důvodu nepřítomnosti investora. 
 
2.b) Projekt pro dotace - Zahrada při Mateřské škole ve Strašicích v přírodním stylu  
Komise bere na vědomí projekt pro dotace Zahrada při Mateřské škole ve Strašicích v přírodním 
stylu.  
Diskutovalo se téma oplocení - tvar plotu a materiál. Dokumentace neobsahuje detailní výkres 
plotu a není jasná jeho konkrétní podoba. V případě, že obdržíme dotaci, tak se bude provedení 
oplocení detailně řešit. Padl návrh na použití materiálu dřevoplast z důvodu nulové údržby. 
Dále se diskutovalo o množství stromů a kácení. 
 
2.c) Projekt pro dotace - Rekonstrukce místních komunikací v obci Strašice po živelné události 
2013 
Komise bere na vědomí projekt pro dotace Rekonstrukce místních komunikací v obci Strašice po 
živelné události 2013. 
Bez námitek. 
 



2.d) CHKO Brdy 
Předsedkyně komise aktualizovala informace týkající se CHKO Brdy. Ze setkání se starostou obce 
vyplývá následující : 
- Obec jedná o převodu nemovitého majetku ČR na Obec Strašice, který se týká vodních zdrojů ve 
VÚ Brdy.  
- Do roku 2020 je povinné vytvořit nový územní plán obce. Kraj by měl poskytnout dotace na 
vytvoření nového územního plánu pro obce, v jejímž katastru se nachází CHKO Brdy. V současné 
době kraj zpracovává analýzu území, ta bude hotova koncem roku 2015. Tato analýza bude 
podkladem pro územní plán obce proto se začne řešit v prosinci tohoto roku.  
- Klub českých turistů vypracoval návrh vedení značených turistických tras. Tento návrh byl 
připomínkován panem starostou a bude přepracován. 
 
 
2.e) Program rozvoje obce, rozpočet  
Předsedkyně komise vznesla dotaz, jestli by se neměl přepracovat a upřesnit Program rozvoje 
obce. P. Sovadina navrhoval přiřadit k jednotlivým akcím finanční náklady.  
Většina členů komise se domnívá, že není vhodné, aby se tak stalo. 
 
2.f) Rozvojová studie obce  
Předsedkyně komise vznesla dotaz, jestli by nebylo vhodné nechat vypracovat Rozvojovou studii 
obce. Je to příklad, jak vyřešit dlouhodobé plánování rozvoje obce z ekonomického hlediska. 
Většina členů komise se domnívá, že není vhodné, aby byla takováto studie vypracována. 
 
2.g) Komunikace v areálu bývalých kasáren 
Diskuze o kvalitě komunikací v areálu bývalých kasáren. 
Závěr: 
Komise doporučuje Radě obce, aby nechala opravit komunikaci v areálu bývalých kasáren, která 
vede směrem od koupaliště přes garáže ke Společenskému domu. 
 
2.h) Bioodpad 
Obec jedná se společností Polygon o pořízení dvou velkých kontejnerů na bioodpad. Komise 
diskutovala o vhodných místech pro umístění těchto kontejnerů. 
Z diskuze také vyplynulo, že pořízení dvou kontejnerů neřeší problém domácího bioodpadu ze 
sídlišť. Tímto tématem se bude komise zabývat příští schůzi, protože je nutné dohledat možnosti 
řešení. 
 
2.i) Dukla 
Diskuze o možném rozvoji obce. Areál Dukly by byl vhodný využít pro volnočasové aktivity 
mládeže. 
Závěr: 
a) Komise doporučuje Radě obce, aby nechala pokácet dřeviny v areálu Dukly v návaznosti na 
budoucí terénní úpravy a zatravnění. Doporučujeme řešit v součinnosti s Komisí pro životní 
prostředí. 
b) Komise doporučuje Radě obce demolici budov v areálu Dukly, které nejsou zaneseny v 
katastru nemovitostí. Budovu, která je zanesena v katastru nemovitostí doporučujeme řešit 
individuálně. 
 
2.j) Ostatní 
Dotaz a následná diskuze ze strany pí. Krátké a p.Kunce, který se týkal článku od p. Nerada 



otisknutém v časopisu Pytlík. 
 
3) Závěr a souhrn doporučení komise 
Termín příští schůzky komise byl stanoven na 26.5.2015 18,00h. 
 
Souhrn doporučení komise: 
- Komise doporučuje Radě obce, aby nechala opravit komunikaci v areálu bývalých kasáren, 
která vede směrem od koupaliště přes garáže ke Společenskému domu. 
- Komise doporučuje Radě obce, aby nechala pokácet dřeviny v areálu Dukly v návaznosti na 
budoucí terénní úpravy a zatravnění. Doporučujeme řešit v součinnosti s Komisí pro životní 
prostředí. 
- Komise doporučuje Radě obce demolici budov v areálu Dukly, které nejsou zaneseny v katastru 
nemovitostí. Budovu, která je zanesena v katastru nemovitostí doporučujeme řešit individuálně. 
 
Jednání skončeno v 19,20h. 
 
 
Zapsala: Ing. arch. Eva Skleničková                                                                            
 
 
 
Zapsala: Ing. arch. Eva Skleničková                                                                            
Ověřil: Mgr. Jan Sovadina 

 
 Ve Strašicích dne 13.4.2015  


